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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 
Dato:  31. august 2020 Tidspunkt:  17.00 – 19:30 

 

Sted: Personalerum 

Møde indkaldt 

af: 

LT 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: NM 

Tidtager:  

Deltagere: Formand Tina Quaade Skotte, Næstformand, Sonny Storgaard, Ann-Marie 
Bengtzen, Dorthe Rousing, Susanne Steensen, Henrik Olsen. 
Elevrep.: Er pt ikke valgt 

Medarbejderrepræsentanter SJ og JS,  
Ledelse: Skoleleder Lisbeth Thaulow (LT), Viceskoleleder: Nete Maegaard 
Afbud fra: Susanne Steensen, Tina Quaade Skotte 
 

 

 

1.Emne:   
Udarbejde høringssvar til budget 2021 (20 min) 

Høringssvar På mødet gennemgås det overordnede høringsmateriale. 
Budget 2021 er opløftende læsning, da der ikke indgår besparelser. 

Konklusion LT og SJ har været til orientering omkring budget 21. 
LT: Kalundborg Kommune har en god økonomi. Kommunen vil gerne sætte penge 
af til anlæg. Dette er meget positivt. Børnetallet er faldende - i hele kommunen, 
hvilket vil påvirke vores midler, da vi får tildelt midler efter antallet af børn på 
skolerne samt de socioøkonomiske forhold. På MED-mødet talte vi om at foreslå, at 
alle børn i yderområderne får tildelt et gratis buskort. Vi kunne tænke os, at 

skolens elever kunne deltage i ”Makerspace”. Skolen har allerede nu sendt 
ansøgning om anskaffelse af forskellige anlæg.  
Skolebestyrelsen vil gerne have med i svaret, at vore ønsker til anlæg, specifik at 
få lavet skolegården - aktivitetsområdet, som de har arbejdet med i 
skolebestyrelsen, bliver bevilget. Skolestien i Snertinge slutter ved branddammen, 
vi ønsker et sikrere fodgængeroverfelt med bedre oversigt ad Kalundborgvej.  

SJ: lærernes antal af undervisningstimer er lige blevet opjusteret, og man kan 

bede dem om at tænke, at det var en dårlig prioritering. Skolebestyrelsen er enig. 
Der er sat mange penge af til uddannelse, men lige så snart vi sender lærere på 
uddannelse, skal resten af lærerpanelet løber stærkere. Derfor kan man frygte, at 
mange ikke ønsker at komme på uddannelse.  
Kommunalbestyrelsen skal have ros for, at de planlægger at anlægge en cykelsti 
fra Havnsø til Føllenslev. 
Vi ønsker en ny fordelingsnøgle end den nuværende. Inklusionsopgaven synes 

forskellig fra område til område. Vi ønsker en forenklet, gennemskuelig måde at 
tildele midlerne på.  
 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

LT laver en skitse til høringssvar og sender det til 
Sonny. 

LT Tirsdag d. 1. 
september 

 

 

2.Emne:  Valg af ekstra medlemmer til skolebestyrelsen (10 min) 

Til orientering Opsamling -  

Konklusion(er): Claus Holm, Malene Dilling og Michael Brohave vil gerne stille op til 
skolebestyrelsen.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Vi inviterer dem med til næste skolebestyrelsesmøde. LT 
taler med Tina om, hvad vi gør, hvis flere ønsker at blive 
faste medlemmer.  

LT taler med Tina.   
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3. Emne:  Principper 

Til orientering –  

Vi arbejder i mindre 

grupper. 

Opsamling – kostpolitik, bevægelsespolitik mv. 

På mødet skal der laves en klar og tydelig strategi for hvordan den skal 

sammensættes og overordnet indhold. 

Konklusion(er): Vi skal muligvis ikke længere have en rygepolitik, da rygning er helt forbudt i 

skoletiden og selvfølgelig på skolens matrikel. P.T. kan vi ikke lægge de enkelte 

politikker op på vores hjemmeside, så man kan søge på det.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

På næste møde sætter vi god tid af til at kigge de 

forskellige sundhedspolitikker igennem. 

Vi ønsker ikke at lave en samlet sundhedspolitik, da man 

på Aula ikke kan søge på de enkelte emner.  

  

 

 

 

3.  Emne:  Gensidig orientering (5 min.) 

Orientering  

  

Orienteringspunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

• Fondssøgning - pt. har vi to åbne ansøgninger. 
Dorthe har talt med Lars fra Uniqa, som er 

kommet med nyt oplæg, så vi kan søge til 
enkeltting, fx et legetårn. Så håber vi, vi får 
bedre held med at søge fondsmidler.  

  

• Tina og Dorthe har forældremøde i 4. K, én af 

dem går i 6. K, da Henrik ikke kan komme. 

  

• LT: Der har været fællesspisning i SFO2, det 
havde været en stor succes. 

• LT: SFO 2 - der skal laves et fast ugeprogram, 
så elever og forældre kan se, hvilke aktiviteter, 
der foregår de forskellige dage.  

• LT: D. 25. september holdes en arbejdsdag for 

forældre med fællesspisning bagefter i SFOén. 

  

• LT: Vi er udfordrede i forhold til urolige børn for 
tiden.  

• Vi arbejder mere intensivt med 
konsekvensraketten.  

• Skolebestyrelsen efterlyser 3-5 linjer om, 
hvordan ugen er gået i klassen.  

  

•    

Næste møde: 28. september   

 

 


